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Huisvestingsaanvraag Programma 2023

Onderwerp Huisvestingsaanvraag Prof. Casimirschool, Kollum (Roobol)
Aanvraag: Eerste inrichting onderwijsleerpakket en meubilair

Zaaknummer 2022-017813
Voorstel

1. De aanvraag van Roobol voor de Prof. Casimirschool te Kollum toe te kennen en op het 
programma te plaatsen.

2. Een vergoeding van € 43.803,-beschikbaar te stellen voor de uitbreiding eerste inrichting 
onderwijsleerpakket en meubilair voor de Prof. Casimirschool. 

Inleiding
De noodzaak van de eerste aanschaf van onderwijsleerpakket en meubilair ontstaat wanneer er 
recht is op uitbreiding van de totale huisvestingscapaciteit van de school en de school tbv deze 
uitbreiding van extra m² niet eerder een vergoeding heeft ontvangen voor eerste aanschaf van 
onderwijsleerpakket en meubilair. 
Een vergoeding voor eerste aanschaf van onderwijsleerpakket en meubilair is daarmee gekoppeld 
aan de omvang (het aantal m²) van de toegekende voorziening (uitbreiding). 
Daarbij gaan we er vanuit dat alle scholen per 01-01-2015 waren ingericht op het aantal leerlingen 
die op dat moment de school bezochten.

Het aantal leerlingen op de Prof. Casimirschool in Kollum is de afgelopen jaren gegroeid. In 2019 is 
(tijdens het project om tot vervangende nieuwbouw te komen) de huisvestingscapaciteit uitgebreid 
naar 1253 m² BVO. 

Beoogd effect
Voldoende en adequate onderwijshuisvesting.
Uitvoering geven aan de verplichtingen die voortkomen uit de Verordening Voorzieningen 
Huisvesting Onderwijs. 
Argumenten
1.1 Op basis van de verordening heeft de Prof. Casimirschool recht op bekostiging van de 
uitbreiding van het onderwijsleerpakket en meubilair 
Uitbreiding van het onderwijsleerpakket en meubilair valt onder de zorgplicht van de gemeente (art. 
2.a onderdeel 6 en 7 van de Verordening voorziening huisvesting onderwijs gemeente Noardeast-
Fryslan, hierna: de verordening). 
De Prof. Casimirschool heeft in totaal een vergoeding voor eerste inrichting onderwijsleerpakket en 
meubilair ontvangen voor een bruto vloeroppervlakte van 982 m². De school heeft in 2019 
vervangende nieuwbouw gekregen waarbij bij beschikking d.d. 17 april 2020 de capaciteit is 
uitgebreid naar in totaal 1.253 m² BVO. Op basis van de leerlingenaantallen was er zelfs recht op 
een uitbreiding naar 1.276 m² BVO, maar Roobol heeft aangegeven dat 1.253 m² BVO voldoende 
was.  Dit was in het voordeel van de gemeente. Voorgesteld wordt om in dit geval niet uit te gaan 
van de uiteindelijk toegekende uitbreiding tot 1.253 m² BVO, maar van de totale BVO van 1.276 m² 
waar recht op was.  
Dit betekent dat er recht is op bekostiging van uitbreiding van het onderwijsleerpakket en de eerste 
inrichting op basis van een uitbreiding van in totaal 294 m² BVO. 

2.1 De Prof. Casimirschool heeft recht op een vergoeding van € 43.803,-
Het bedrag van de vergoeding voor onderwijsleerpakket en meubilair wordt bepaald aan de hand 
van het verschil tussen de al toegekende investeringsbedragen en de nieuw berekende vergoeding. 
(Bijlage IV onder D . eerste inrichting van de Verordening voorziening huisvesting onderwijs 
gemeente Noardeast-Fryslan, hierna: de verordening). 

Oorspronkelijke BVO school : 982 m²    = € 42.563 + (782*€149) = € 159.081



Per 17-04-2020 recht op: 1.276 m² = € 42.563 + (1076*€149) = € 202.887
Verschil: € 43.803,-.

Op basis van art. 2, onderdeel a, onder 6 en 7 van de verordening, heeft de Prof. Casimirschool 
zodoende recht op een bedrag van € 43.803,-.
Kanttekeningen
Roobol is zelf verantwoordelijk voor de uitvoering van de uitbreiding eerste inrichting 
onderwijsleerpakket en meubilair
Reactie schoolbestuur OOGO
EE: op basis van eerdere toegekende uitbreidingen is er nog recht op eerste inrichting. Dit is in de 
verordening zo geregeld. Voorstel om het toe te kennen voor beide scholen. 
WW. Blij met de toekenning. 
WF. Ik vertrouw er op dat het goed is beoordeeld. De Casimirschool is ontstaan uit een fusie met de 
Heemstra school. Is hier rekening mee gehouden?
EE. Ja, de fusie was voor 2015. 
JDdV: Hebben andere schoolbesturen nog opmerkingen?
Nee.


